To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN CHEMICAL INDUSTRIES Date: 09-08-2022 08:53:24 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات الكيماوية الاردنية التاريخ: 08-08-2022 AM 08:53:24
The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN CHEMICAL INDUSTRIES was held on 13:00 On 08-08-2022 at ZOOM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 86.26%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الصناعات الكيماوية الاردنية بتاريخ 08-08-2022 على 13:00 اجتماعا غير عادي وذلك في تقنية الاتصال المرئي زوووم وبنسبة حضور 86.26 %.
51: . 04	7
Subject: Other	الموضوع: آخر
1- The General Assembly agreed to reduce part of the retained losses as on 31/12/2021 by an amount of 917,434 by amortizing 100,000 dinars from the voluntary reserve and 817,434 dinars from the compulsory reserve	الموضوع: اخر -1 وافقت الهيئة العامة على تخفيض جزء من الخسائر المدورة كما في 2021/12/31 بمبلغ 917434 وذلك عن طريق اطفاء 100000 دينار من الاحتياطي الاختياري و 817434 دينار من من الاحتياطي الاجباري